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Skolebestyrelsesmøde 
Fjordlandsskolen 
 

 

Dagsorden til møde i Skibby 

D. 25. februar 2025 kl. 17.-19.30 

 

 

 

MØDEDELTAGERE 

Klaus Bertelsen  

Anne Hegestand  

Brian Nielsen   

Jimmy Petersen  

Katharina Manniche  

Henrik Jensen  

Randi Petersen  

Jesper Højlund   

Steffen Hansen  

Heidi Mollerup  

Iben Iversholt  

Malene Foyers  

Biana Hartvigsen  

 

 

 

Inviterede:  

 

 

 

Dagsorden 
 

 

 

Sag nr. 1 Nyt fra formand, skoleleder, afdelinger, personale og elevråd –

30 min 

 

Sag nr. 2  - Økonomi – Jimmy fremlægger status på årsresultat 2025, 

status på budget 2025, samt forslag til budget 2025, som skal 

godkendes af bestyrelsen – 15 min 

 

 

Sag nr. 3 Kontaktforældre/trivselsforældre – inkl.  dialog om 
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forældremøde/kontaktforældremøde foråret 2025. Materiale er sendt ud 

sammen med dagsordenen. Bestyrelsen drøfter om vi skal fastholde 

kontaktforældre eller vi skal ændre betegnelsen? Samtidig drøfter 

bestyrelsen det nye forældrespil Forældremødespillet fra Skole og Forældre 

– kunne det være på dagsordenen på mødet med kontaktforældrene med 

henblik på tilbagemeldinger i forhold til at spillet afvikles på forældremøder 

– og afleder drøftelsen behov for nye/reviderede principper i forhold til den 

fællesskabende skole? – drøftelse 30 min 

Sag nr. 4  

 

På det politiske udvalgsmøde d. 5. februar blev skolens klassestruktur for 

kommende skoleår besluttet, samt tildelingsmodellen i forhold til 

specialpædagogisk bistand. Skolebestyrelsen orienteres om den kommende 

struktur og vi drøfter kommunikation mm 

https://www.frederikssund.dk/Politik/Dagsordener-og-referater/skole-klub-

og-sfo/2025-02-05_14-00/referat: og samtidig drøfter vi, hvordan vi 

arbejder videre med den nye tildelingsmodel.- drøftelse 30 min 

 

 

Sag nr. 5 Opfølgning på skolebestyrelsens arbejde med skolens struktur, 

økonomi og børnetal. På sidste bestyrelsesmøde blev forskellige 

indsatser drøftet. Skolebestyrelsen får en status på indsatserne - 30 min 

Sag nr. 6 Folkeskolens kvalitetsprogram – en orientering til bestyrelsen i 

forhold til implementering af programmet – orientering 15 min 

 

Sag nr. 7 Evt. – 15 min 

 

 

 

Ad 1: 

Formand: Har deltaget i møde arrangeret af DINA, hvor forældre til børn med 

udfordringer gav udtryk for deres frustrationer over kommunens 

langsommelige sagsbehandling. Der deltog også politiske repræsentanter på 

mødet. 

 

Anne orienterede om bestyrelsernes oplæg til det kommende dialogmøde 

mellem kommune og bestyrelser. Bestyrelserne vil gerne tale om 

inklusionspolitik og hvordan det tænkes indført i kommunen. 

 

Skoleleder: Ny tildelingsmodel og kvalitetsprogram har indflydelse på den 

kommende fagfordeling. 

Der har været ansættelser i både Skibby og Skuldelev.  

 

Fortrolig orientering om en personalesag 

 

Dalby: Er kommet godt i gang med lokalerokeringen. Lærerforberedelseslokale 

og mødelokalet 

Skibby: Elevrådet har fået midler til gallafest, sækkestole mm. 

Er også i gang med etablering af lokale til mellemformer, som også bliver brugt 

i pauserne 

https://spil.faelles-skabet.dk/
https://www.frederikssund.dk/Politik/Dagsordener-og-referater/skole-klub-og-sfo/2025-02-05_14-00/referat
https://www.frederikssund.dk/Politik/Dagsordener-og-referater/skole-klub-og-sfo/2025-02-05_14-00/referat
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Ad 2: 

Flyttes til næste gang. Det ser ud til vi går ud med et minimalt overskud. (ca. 

23000). 

 

Ad 3: 

Klaus orienterede kort om materialet. Vil være oplagt at bruge til det 

kommende møde med kontaktforældrene/forældre. 

Kontaktforældrene/forældrerådene bliver introduceret som de første. 

Skal navnet ændres til trivselsforældre? 

Klaus og Anne arbejder finder dato for mødet og laver dagsorden. 

 

Ad 4: 

Det politiske udvalg har tildelt en 0. klasse på hver afdeling.  

Da elevtallene er forskellige vil forældrene i Skibby blive spurgt om nogle 

ønsker at skifte til f.eks. Dalby 

Vores samlede SFO bliver presset af det, da de er elevtalsreguleret. 

 

Udskolingen går fra at være 3 spor til at blive 3 spor på 7. årgang og 2 spor på 

8. og 9. årgang 

På bestyrelsesmødet i marts skal vi tale om klassedannelsen, så den bliver 

udskudt indtil lærerne kender de nye børn. 

Hvis vi beslutter dette, er kommunikationen til de kommende forældre meget 

vigtig. 

 

Tildelingsmodel: 

Klaus orienterede om den nye tildelingsmodel, som vi forventer bliver endelig 

godkendt i økonomiudvalget. 

Kort fortalt får man midler lagt ud, men skal så også betale for pladser, hvis 

der er børn der skal gå i specialtilbud. 

Modellen bliver indfaset over 2 år skoleår. 

Det forventes at skolen bliver tilført 1,8 millioner når modellen er endeligt 

indfaset. 

Skoleåret 2025 - 2026, 900.000,- 

Skoleåret 2026 - 2027, 900.000,- 

 

 

Ad 5: 

Skole og Forældre er ved at udarbejde 20 spørgsmål, man kan stille de lokale 

politikere ifm det kommende valg. 

 

Klaus fortalte om §17 stk 4 udvalget. Projekt ”Godt børneliv i Skuldelev”, 

landsbyordning. 

 

Ad 6: 

FS kvalitetsprogram 

Klaus gav status. 

Vi er pt. i gang med at se på begrebet Timebanken og hvordan vi kan bruge 

timerne fornuftigt. (F.eks. 0. og 1. klasse slutter 1245).  
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Ledelsen går i gang med at se på Junior-mesterlære og valgfag i udskolingen. 

Der er nu mulighed for at nogle valgfag kan ligge udenfor skoletid 

 

Anne og Klaus mødes hver 14. dag, så bestyrelsen bliver orienteret løbende. 

 

 

Ad 7: 

Der er skoleudviklingssamtale 5. maj måned kl. 9 - 12. Kan nogle fra 

bestyrelsen deltage? Malene deltog sidste år, og det var rigtigt godt! 

 

Det har haft en god påvirkning på elevgruppen i udskolingen efter der har 

været samtaler med elever ”angående god ro og orden i folkeskolen” 

 

Skolen ansøger til morgensangsmissionen. 

 

Næste møde bliver mandag den 24. marts i Dalby. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


